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Kommunala rådet för funktionsnedsatta
2020-10-22

Tid och plats: 13.15-15.05, Östra Kommunhuset, rum B 107

Närvarande ledamöter:
Bertil Andersson, Reumatikerförbundet
Alice Back, Afasiföreningen
Lena Evergren,DHR
Malou Evergren, DHR
Karin Petersson, Hjärt/Lung
Anita Persson, Demensförenigen
Mikael Andreasson, Unga Funkisar Skåne
Torbjörn Sjör6n, SRF
Jan-Åke Wendel, FUB
Bo Silverbern, KS

Agneta Wandefors Hörström, KS

Ovriganärvarande:
Gert-Inge Svensson, FUB
Karin Petersson, Hjärt/Lung
Camilla Palm (M), ordförande
Kristina Lindbåge (S), vice ordförande
Emma Gustafsson, sekreterare

Utses att justera: Jan-Åke Wendel

Paragrafer:$$ 20-26

Underskrift

Sekreterare Emma Gustafsson

Ordförande Kristina Lindbåge

Jan-Äke WendelJusterade
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$ 20 Mötets öppnande

$21 Godkännandeavdagordning

Dagordningen godkänns.
Information tas till protokollet

$ 22 Val av justerare

Till justerare väljs Jan-Äke Wendel
Informationen tas till protokollet.

$ 23 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll

$ 24 LSS-handläggning

Joakim Lundgren och Gertrud Eklund från myndighetsenheten presenterar
bildspel angående biståndsprocessen, bifogas till protokollet.

Processen initieras med att den enskilde personen gör en ansökan, ansökan kan
även göras av en god man, legal företrädare, förvaltare, ombud med fullmakt eller
vårdnadshavare.

Frågan ställdes om man i samband med övernattning kan ha med sig en ledsagare,
enligt rättspraxis så gäller det endast resor över dagen. Men det kan finnas
undantag.

Berättar man som biståndshandläggare att man har rät:t till en individuell plan.
Man informerar kunden om att det finns men sedan får kunden säga till att man vill
ha en individuell plan för det görs inte på rutin. En individuell plan är mer aktuell
när man till exempel har stora förändringar på gång i livet, så som flytt till egen
lägenhet.
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Man undrade om hur samarbetet med försäkringskassan fungerar. Enligt Gertrud
fungerar samarbetet bra, och man gör of:ta hembesök tillsammans med dem. För
att få beslut hos försäkringskassan så måste det grundläggande behovet överstiga
20 timmar. Här kan bedömningarna skilja sig mellan försäkringskassan och
kommunen.

Man undrade även om hur bedömningarna sker i de olika ärendena, är dem
likställda. Biståndshandläggarna tillsammans med chef har träffar varje vecka där
man diskuterar ärendena för att få en så rättssäker bedömning som möjligt.
När det kommer till överklagningar så ska förvaltningen vara behjälplig med detta
vid behov. Man har tre veckor på sig att överklaga från att man fått beslutet. Det
kan gå till tre instanser, förvaltningsrätten, kammarrätten eller högsta
förvaltningsdomstolen. Anledningen till att man driver vissa fall till högsta
förvaltningsdomstolen är för att få in det som rättspraxis, vilket betyder att alla
kommuner måste förhålla sig till beslutet.

Frågan har ställts om rätten till ledsagning dras in vid 65 års ålder och det gör den
inte. Vi har ett antal kunder med ledsagarservice enligt LSS som är en bra bit över
65 år. Vi gör alltid individuella bedömningar. Det skulle kunna finnas fall där den
enskilde inte längre nyttjar insatsen och därför inte har något behov av att ha den
kvar, då kanske vi avslutar. Vi kanske också drar ner på omfattningen för att
behovet inte är lika stort då personen kommit upp en bit i ålder. Det finns absolut
inget generellt som säger att ledsagning vare sig dras in eller dras ner "bara" för att
man passerar 65 års ålder.

$ 25 Info Tekniska förvaltningen

Sten Olof Häll visar bildspel på vad tekniska förvaltningen har på gång, bifogas till
protokollet.

Övrigt som pågår som inte finns med i bildspelet är, det ska byggas ett
evenemangsområde på Norra Åsum. De planerar även för att göra fyra stycken
hundrastplatser i Arkelstorp, Färlöv, Näsby och en centralt.
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$ 26 Övriga frågor

l början av mötet presenterade sig Camilla Palm som ersättare för Emelie Nyberg
Under övriga frågor presenterade sig även övriga rådet sig.

Vice ordförande föreningarna
Det beslutades att utse vice ordförande i Omsorgsnämnden även till vice
ordförande i rådet.

Färdtjänst över gränserna, arbetsresor
Camilla försöker kolla till nästa möte, då denna fråga hamnat mellan stolarna i
samband med ordförandes frånvaro.


